
Festen utartet seg  
Ledelsen i Riska Fotballklubb møtes i dag for å evaluere lørdagens fest i klubbhuset. 

Av Erik Thime, Hilde Urdal og Helge O. Svela | Johannes W. Berg og Lars Idar Waage (foto)  
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Tips en venn om denne saken  
Skriv ut denne siden  

 
Se større bilde  
KLUBBHUS: Festen til Riskas junior damer var ment å være kun for spillere og ledere. Etter hvert 
ble det langt flere på festen – og mindreårige drakk alkohol.   

– Det var aldri ment at det skulle være fest med alkohol. Dette var i utgangspunktet en helt vanlig 
årsavslutning – med prisutdelinger og slikt, sier nestleder i Riska FK, Gunn Jeanette Øglænd. 

Ledere og spillere i fotballklubben mottok nyheten om skytedramet med sjokk og vantro. 

– Det er så mange følelser i hodet mitt nå at det er vanskelig å sette ord på det som har skjedd. Vi er 
først og fremst sjokkerte. 

Avdøde Ingrid-Elisabeth Berg var invitert på avslutningen fordi hun deltok på en del treninger med 
junior damer forrige sesong. 

– Dette er grusomt. Jeg har nesten ikke ord, sier Øglænd. 

Klubbhuset skal være alkoholfri sone, og lørdagens fest var aldri ment å være åpen for andre enn 
spillere og ledere på junior damer. 

– Vi skal finne ut hva som skjedde, og snakket med alle involverte parter. At folk under 18 år var 
inne og drakk alkohol, tolererer vi ikke, understreker Øglænd. 
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